

NOTE DE SERVICE

MEMORANDUM

date:	2021 09 29	
à :	Tous les utilisateurs du laboratoire central du site Glen CUSM	
to:	All MUHC Glen Central Laboratory Users	
de:	Dre Julie St-Cyr,	Rebecka Lang, B.Sc (Hons)
from:	Chef médicale – Biochimie Medical Chief - Biochemistry	Chef de service, Laboratoire central Glen Laboratory Manager, Glen Central Laboratory
objet :	Contenants acceptables pour les échantillons aliquotés	
subject:	Acceptable Specimen Container for Aliquotted Specimens	

ENGLISH WILL FOLLOW

Veillez noter que le **Laboratoire central du Site Glen**, acceptera seulement les tubes d'aliquotes suivant pour les échantillons aliquotés envoyés à notre laboratoire pour analyse. Aucune autre alternative ne sera acceptée car ce sont les seuls tubes d'aliquotes compatibles avec notre ligne d'automatisation.

Aucun changement ne sera nécessaire pour les tubes primaires que nous acceptons.



Spécifications des tubes pour aliquots:
13 x 75mm Greiner Bio-One Vacuette
Secondary Tube Multiplex PP
Tube (500/sac): # Produit 2205255
Couvert (500/sac): # Produit 2189241
Ref #459000

A partir du **lundi, 1er novembre**, nous n'accepterons plus les échantillons aliquotes qui ne sont pas reçus dans les tubes d'aliquotes mentionnés ci-dessus.

Nous vous remercions de votre compréhension et de votre coopération.

Please note that the **Central Laboratory at the Glen Site** will only accept the following aliquot tubes for aliquotted specimens sent to our laboratory for analysis. We will no longer accept any other alternatives as these are the only aliquot tubes that are compatible with our automation line.

There are no changes to the primary tubes, which we accept.



Aliquot Tube Specifications:

13 x 75mm Greiner Bio-One Vacuette

Secondary Tube Multiplex PP

Tube (500/bag): Prod.Ord. #2205255

Caps (500/bag): Prod. Ord. #2189241

Ref #459000

As of **Monday, November 1st**, we will no longer accept aliquotted specimens which are not received in the above mentioned aliquot tubes.

We thank you for your understanding and co-operation.